
 

 
 

                                                                             
 

 

 

Protokoll fört vid möte 2023-09-27 
 

Närvarande: Mikael Johansson, ordf 

Andreas Hörnfeldt 

Bo Sundell 

Carina Sollander 

Kenneth Fredriksson 

Mia Breding 

 

 

§ 324 Mötets öppnande 

Mikael öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  

 

§ 325 Föregående protokoll 

Godkändes protokoll från mötet 230621. 

 

§ 326 Ekonomi lägesrapport 

Bo Sundell lämnade en rapport över aktuellt läge. Kassabehållningen är för närvarande 

135 000 kr. Ruterkontor har för närvarande ett underskott på 10 000 kr vilket måste justeras.   

 

Mikael Johansson meddelade att det saknas medel för betalning av nästa kvartalshyra varför 

kontot för tävlingsverksamheten behöver överföra 10 000 kr till täckande av hyreskostnad 

mm. 

 

Alliansens konto för betalning av kostnader avseende allt som rör fikat, förbrukningsmaterial, 

hyreskostnad, internet mm har skötts av Mikael Johansson. Alliansen bildades då spellokalen 

utnyttjades av flera klubbar och därigenom förenklade administrationen. Nu när enbart 

Storsjöbygden finns i lokalen finns inte den fördelen. Beslöts enligt förslag från Mikael att Bo 

Sundell tar över den delen som rör Alliansens konto och vi får därmed endast en bokföring för 

klubben. Alliansens konto kommer dock att finnas kvar då flera avtal finns tecknade med 

Alliansen. 

 

Diskuterades åtgärder för att få ekonomin i balans. Kostnaderna har ökat medan intäkterna 

från spelverksamheten minskar, främst pga mindre antal lag i ligan som ger -20 000 kr. 

För att klara av hyreskostnaderna samt övriga löpande kostnader måste hyran för varje spelare 

höjas med 10 kr till 40 kr. 

Höjning av medlemsavgiften ger ingen större effekt då antalet medlemmar är nere i 90. 

Att höja spelavgiften med motsvarande 10:a kan ge negativ effekt. Vi har inte råd att tappa 

flera spelare på våra tävlingstillfällen. 

Beslöts att ta bort prispengarna vilket inte kompenserar höjningen av hyreskostnaderna men 

som en första åtgärd. Troligen också mera acceptabelt än höjd spelavgift. 

 

 

Storsjöbygdens Bridgeklubb 
  c/o Kenneth Fredriksson   070-64 66 217 

Fagerbacken 28,  831 46  ÖSTERSUND 

 



 

Beslöts att from 1 november 2023 avsätts 40 kr till hyreskostnader mm. 

Prispengar för måndagsrally och onsdagsrally upphör vid årsskiftet 231231.  

Prispengar för ligan div 1 och div 2 som löper över hela säsongen kommer inte att utdelas. 

Summorna som utdelas i form av prispengar är ändå försvinnande liten jämfört med vad man 

betalar i spelavgifter. 

   

  

§ 327 Nytt från Svenska Bridgeförbundet samt JHBF 

Mia informerade om att avgiften för den som inte är medlem men ändå vill spela en tävling 

höjs från 40 till 50 kr enligt beslut från Svensk Bridge. Dom nya allerteringsreglerna som 

infördes från 1 september finns på förbundets hemsida. Dessa finns nu också att ta del av i 

spellokalen i inplastade form. 

 

Riksstämman som hålls i Örebro 11 november representeras av Mia Breding och Bo Jonsson 

från vårat distrikt. 

 

§ 328 Foldern Bridge – din nya tankesport 

Kenneth meddelade att han beställt mera material från bridgeförlaget som kan användas till 

rekrytering av kursdeltagare.  

 

§ 329 Nybörjarkurs samt fortsättningskurs 

Foldern ”Bridge – din nya tankesport” med uppgift om nybörjarkurs med start 9 okt har 

spridits på ett antal ställen men har så här långt inte gett något större gensvar. Endast ett fåtal 

har hört av sig och varit intresserade. Något bättre är intresset för fortsättningskurser. Solveig 

Åsén har en grupp som hon kör fortsättningskurs med vilket man kanske kan utveckla med 

flera intresserade. 

 

§ 330 Lamineringsmaskin 

Kenneth meddelade att vid inköpet av tonerkassett till skrivaren i bridgelokal ingick en 

lamineringsmaskin utan kostnad. Därmed har klubben möjlighet att göra visa intressanta 

dokument inplastade för att bli hållbara.   

 

§ 331 Klubbhandboken 

Kenneth beställde ett ex av Klubbhandboken som Svensk Bridge tagit fram. Innehållet 

omfattar det mesta som rör en klubb. Allt från grundläggande nivå till många intressanta 

tänkvärda informationer. Klubbhandboken finns också digital och har mailats ut till våra 

styrelsemedlemmar. Förbundet kommer att skicka ut ny information löpande som då Kenneth 

skickar vidare till ledamöterna. 

 

§ 332 Övriga frågor 

 

Klubbrally 

Försöket att starta ett klubbrally misslyckades. Pga av att klubbarna har problem med 

deltagarantalet var intresset inte tillräckligt. Ett nytt försök kan göras säsongen 2024-2025. 

Kravet var att minst 3 klubbar är med och arrangerar. Tillsammans behövs minst 6 

deltävlingar med minst 99 par. Tävlingarna arrangeras som vanliga bronstävling på klubbens 

ordinarie spelkväll. Uppfylls förutsättningarna erhåller den som samlat flest rallypoäng 10 

silverpoäng. 

Storsjöbygdens BK planerade in 2 tävlingar på hösten. Dessa tävlingar har nu gjorts om till 

vanliga rallytävlingar. 

 

 



 

Kostnader för deltagande i allsvenskan 

Bo Sundell tog upp frågan om eventuell ersättning från klubben här det gäller avgiften för 

spel i allsvenskan. I elitserien har man höjt bordsavgiften till 100 kr/spelare/match.  

 

Storsjöbygden har totalt hela 6 lag som spelar i allsvenskan. En subventionering i elitserien 

skulle innebära att motsvarande subventioner också behöver göras för övriga lag. Detta skulle 

bli en stor kostnad för klubben som redan har en ansträngd ekonomi. I elitserien spelas om 

guldpoäng medan övriga lag spelar om silverpoäng. Spel om guldpoäng brukar alltid vara mer 

kostsamt. 

 

Bo Sundell tog upp frågan om vem som äger lagen i Allsvenskan. Det har blivit alltmer 

vanligt att spelare byter klubb för att få till ett spelkraftigt lag även om spelarna tillhör andra 

distrikt. Frågan är vem som bestämmer över vilka som skall ingå i laget samt hur laget skall 

vara komponerat. 

 

Frågan är uppe enligt en motion på Riksstämman som hålls 11 november om Allsvenskan 

skall fritas från kravet om att alla spelare skall tillhöra samma klubb. Ett beslut togs 2021 om 

att distrikten har vissa möjligheter att besluta i frågan. 

 

Beslöts att avvakta Riksstämmans utlåtande i frågan. 

 

§ 322 Nästa möte 

Beslöts att fastställa nästa till 1 november kl 17.30 i spellokalen 

 

§ 323 Avslutning 

Ordföranden avslutade dagens möte. 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

 

Kenneth Fredriksson   Mikael Johansson 

sekreterare    ordförande 

 

 

 

   
 


